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December 2024 – nummer 2024-06 

 

                                                                                                                               van de voorzitter  

 

Beste mensen, 

 

Het jubileumjaar 2024 zit er bijna op. De jubileumwerkgroep heeft veel 

mooie evenementen georganiseerd. Naast golfwedstrijden ook een 

fotowedstrijd en een jubileumconcert.  

Maar er was meer. Ik mocht zelf eind mei als voorzitter aantreden als 

opvolger van Jaap Molenaar die het na 6 jaar voldoende vond. Hij waarschuwde mij 

vooraf dat het wel wat tijd zou kosten. Dat bleek een understatement. Niet erg hoor, want 

ik vind het heel leuk en inspirerend. Dat komt vooral door de leuke mensen in het bestuur 

en al die andere vrijwilligers die, samen met het personeel, de vereniging haar kwaliteit 

geven.  

 

Vier dagen na mijn aantreden mocht ik het Trackman-systeem officieel openen. We 

hebben een hybride ledenvergadering gehouden die helaas niet helemaal naar wens liep 

en 15 leden van het eerste uur hebben samen met de wethouder het volledig vernieuwde 

oefenterrein officieel geopend door middel van een wedstrijd op de Trackman en een 

puttwedstrijd op de prachtige puttinggreen. De wethouder bood ons daarbij namens de 

gemeente een cheque aan van €400.  

Ook de baancommissie heeft grote inspanningen geleverd en mooie resultaten geboekt. 

Omdat dit een langetermijnkwestie is, zullen nog meer mooie resultaten volgen. Kers op de 

taart is dat de Parkbaan inmiddels in diverse media is uitgeroepen tot nummer 5 van de 

Nederlandse par3-banen.  

 

Het bestuur wenst iedereen mooie feestdagen en ziet jullie graag op de 

nieuwjaarsreceptie waar we afscheid zullen nemen van de manager Bart Rekers die van 

zijn welverdiende pensioen gaat genieten. 

 

Namens het bestuur, Erik Jung, voorzitter. 

 

 

֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ 



 

N B  2 4 - 0 6    P a g i n a  2  

 

Alweer de laatste Nieuwsbrief van 2024.  

Ruimschoots gevuld. Veel leesplezier! 

 

in deze nieuwsbrief bijdrages van 

 

de voorzitter het bestuur de handicapcommissie 

de redactie de regel- en examencie de parkbaancommissie 

het bestuur de damescommissie de regel- en examencie 

de baancommissie -uit de tuingroep  de seniorencommissie 

de jeugdcommissie de regel- en examencie de wedstrijdcommissie 

het secretariaat de marshalcommissie de redactie 

onze (nieuwe) manager de baancommissie nieuwsflitsen 

               

֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ 

 

                                                                                                                                                        van de redactie 

 

Alweer de vijfde Kersteditie van de Nieuwsbrief van Golfclub 

Zeegersloot. 

In de 5 jaar dat we de Nieuwsbrief in deze vorm uitgeven zijn er 

inmiddels 38 afleveringen samengesteld en via het secretariaat 

verstuurd. Vooral in de corona-jaren was de Nieuwsbrief een 

belangrijke schakel tussen de vereniging en de leden. 

De redactiecommissie buigt zich al langer over de vraag hoe de Nieuwsbrief een meer eigentijdse 

vorm te geven. Het is in ieder geval een onderwerp dat het komende jaar onderzocht zal worden. 

Daarbij hebben we echt op korte termijn versterking nodig. Helaas zijn we op dit moment, met 

slechts 2 officieel actieve leden, zwaar onderbezet. Dus meld u aan!!!!! 

 

Momenteel speelt ook de nieuwe website een 

belangrijke rol in de werkzaamheden van de 

redactie. Het openbare deel van de website wordt 

door de manager en de voorzitter vormgegeven. De 

communicatiecommissie-leden, aangevuld met Edu 

van Bienema, zijn bezig om met behulp van 

aangeleverde templates de ledenpagina’s te vullen. 

Gezien alle activiteiten die in de vereniging 

ontplooid worden een pittige klus. 

Naar verwachting zal de nieuwe website in het 

eerste kwartaal van het nieuwe jaar in gebruik 

genomen worden. Uiteraard zullen de leden 

daarover tijdig geïnformeerd worden. 
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Oplettende leden hebben gemerkt dat we gestopt zijn met de zogenaamde tafeldriehoeken. De reden 

is dat alle teksten daarop door de redactie zelf geschreven moesten worden. We kregen geen 

aanvoer meer vanuit de club. Kennelijk is er niet al te veel behoefte aan deze vorm van 

communicatie. 

Vijf jaar de Nieuwsbrief in deze vorm. Dat kan alleen maar als we steeds weer de medewerking 

krijgen van commissies en geledingen. Ook nu weer hebben we zeer interessante artikelen mogen 

ontvangen. Dank aan allen daarvoor. 

 

Ruud Dekker, Nol van der Drift, Tjalling de Vries (met ondersteuning van Marja Kristel). 

 

 

 

 

 

 

֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ 

 

                                                                                                                                      van het bestuur 

NIEUWJAARSRECEPTIE  5 JANUARI 2025 

 

Het bestuur nodigt u van harte uit voor de Nieuwjaarsreceptie op 

 

zondag 5 januari 2025 van 16.00 – 18.00 uur 

in het clubhuis van Golfclub Zeegersloot. 

 

Namens het bestuur, 

Harry Duijm, secretaris 

 

֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ 

 

                                                                                                                       van de baancommissie 

Oproep vrijwilligers 

 

De knotwilgen op de Griend- en de Parkbaan zijn 

beeldbepalend voor de polderbaan. Knotwilgen 

vragen jaarlijks om een snoeironde. 

 

Vooral de knotwilgen op de Parkbaan vragen veel 

helpende handen om de takken naar een centraal 

punt te slepen. In januari of februari willen we deze 

knotwilgen snoeien.  

Wie komt ons helpen met deze actie?  
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                                                                                                                             van het secretariaat                    

 

 
 

 
 

 
 

               Secretariaat 
 
 

 
 
Facturen 2025 
 
In november zijn de facturen voor 2025 per mail verstuurd 
met het verzoek deze voor 1 januari 2025 te voldoen. 
 
Bij leden die gebruikmaken van de maandelijkse incasso 
zullen deze bedragen maandelijks worden geïncasseerd. 
Mocht u gebruikmaken van een locker dan zullen deze kosten 
in de maand januari in 1x geïncasseerd worden. 
 
Mocht u de factuur niet ontvangen of gemist hebben dan 
kunt u de factuur downloaden vanaf onze website. De factuur 
is te vinden onder het kopje Leden en dan mijn profiel. U 
dient als lid ingelogd te zijn. 
 
 

 
֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ 

 

     

 
                Secretariaat 

 

 
 
Nieuwe Jaarbadges 2025 
 
Vanaf 1 januari kunnen de nieuwe jaarbadges weer 
opgehaald worden bij de Servicedesk. 
 
Wij verzoeken u vriendelijk dit zo spoedig mogelijk te doen. 
Hangt u de jaarbadge zichtbaar aan uw tas! 
 
Alvast hartelijk dank hiervoor! 
 
 

 
 
 

 
 

֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ 
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                                                                                                                                  van de manager 

 

Woord van uw manager 

 

Al meer dan 30 jaar ben ik elke dag met golf bezig geweest. Speler, bedenker, bouwer, 

maaier. Elke rol binnen een golfvereniging heb ik ook al eens mogen proberen. In de shop, 

lesgeven, clinics, clubkampioen, achter de bar, in de baancommissie, landskampioen. 

Maar dit is nieuw, ik ben vanaf 1 januari de manager van Golfclub Zeegersloot. De wilde 

haren heb ik afgeschud, het reizen en het lang van huis en gezin weg zijn ging me 

tegenstaan.  

 

Ik kom op een mooi moment en op een mooie plaats binnen. Een heleboel zaken zijn bij de 

vereniging goed voor elkaar, waarvoor iedereen mijn voorganger Bart Rekers mag 

bedanken. Zo is de baan kwalitatief zeer vooruitgegaan, zijn achterstallige zaken weggewerkt 

en zijn er substantiële investeringen en inspanningen gedaan in het oefencentrum, het 

clubhuis en de gebouwen. 

Natuurlijk is er nog wel wat te doen; zo kan de jeugdcommissie wel wat hulp gebruiken en 

heeft ook de Businessclub ruimte voor groei. Binnen ons service team vertrekken in de eerste 

helft van het nieuwe jaar Bart, Nicolette en Marcel. Daarmee vertrekt er in korte tijd veel 

kennis en ervaring. Het zal een uitdaging zijn om nieuwe medewerkers te vinden die dat gaan 

compenseren. 

 

Wat U altijd van mij kan verwachten is dat ik de sport, het spel en het sociale deel op nummer 

1 zal zetten.  

Iedereen is deze sport ooit begonnen omdat het ons gegrepen heeft.  

Iedereen kijkt uit naar die volgende perfect geraakte drive, de putt die precies in het midden 

van de hole rolt en het gevoel van een fantastische dag met vrienden of vriendinnen op de 

golfbaan.  

Voor iedereen die met plezier naar Zeegersloot komt zal ik mijn best doen om ze ook met veel 

tevredenheid te laten vertrekken. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

 

֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ 
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                                                                                                                       van de baancommissie                           

 

 

 

Sjaak van der Vlies, voorzitter van de baancommissie stelt zich voor. 

 

Ik woon al 40 jaar in Alphen aan den Rijn, nu in de wijk Beerendrecht.  

Na mijn studie tuin- en landschaps-inrichting, richting techniek en 

beheer, heb ik nog bedrijfskunde gedaan.  

Ik ben sinds 2005 bedrijfslid bij Golfclub Zeegersloot. Dat kon omdat ik in 

1994 oprichter van Cyber-adviseurs was en onder die naam bedrijfslid 

ben geweest tot 2024. Cyber is een klein specialistisch adviesbureau 

gericht op het beheer en de organisatie van de buitenruimte. Dit 

bedrijf is 1 januari 2024 verkocht en huist momenteel in Deventer.  

 

Ikzelf heb nog het bedrijf Ifocus en Cens-or en ben nu in een samenwerkingsverband 

“Greenmasters” gewoon bedrijfslid. Voordat Cyber startte in 1994 heb ik nog 10 jaar een 

hoveniersbedrijf en ontwerpbureau tuin- en landschapsinrichting gehad.  

 

Met Cor Bruijne deel ik dezelfde achtergrond in het vakgebied. Hij is bestuurslid baan en sinds 

mei jl. ben ik voorzitter van de baancommissie. 

Waarom deze rol aanvaard? Omdat ik een verenigingsmens ben, de baan sinds de 

oprichting ken en vakinhoudelijk veel weet van het beheer, inrichting en gebruik van de 

leefomgeving. De golfbaan heeft in zijn totale opzet al deze facetten in zich en dat trekt mij 

aan. Een commissie is voor mij succesvol als de visie op de golfbaan leidend is, de basis op 

orde is en binnen de commissie gedeelde verantwoordelijkheden en talenten benut worden.  

 

Qua golf ben ik geen hoogvlieger, ik heb ruim 35 jaar op redelijk niveau gehandbald, en ben 

daarna met een aantal kornuiten gaan golfen. Dit is toch anders, maar ik vind het een 

uitermate leuk spel en buiten zijn is heerlijk. Een golfbaan ligt bijna altijd op mooie plekken, zo 

ook Zeegersloot. In de Corona-periode hebben we met een aantal vrijwilligers hole 19 

gerealiseerd en aansluitend hebben we het oefencentrum onder handen genomen, hierdoor 

is de binding met de vereniging gegroeid.  

Zeegersloot heeft technisch een fraaie golfbaan met daardoor een mooie ranking. Voor mij is 

daarnaast de omlijsting even belangrijk. Dan denk ik aan natuur, oevers, beplantingen en het 

landschap als totaal. Ik hoop dat ik de komende jaren een positieve bijdrage mag leveren, 

samen met mijn commissieleden en vele vrijwilligers.  

 

Heeft iemand een vraag of wil je mij spreken, geen probleem, dan maken wij een afspraak of 

bel even. 

Sjaak van der Vlies   06 53242702 of baan@zeegersloot.nl 

 

 

֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ 

mailto:baan@zeegersloot.nl
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                                                                             Baancommissie  
                                                   Golfclub Zeegersloot 
 

 

 

Tijdens een vrijwilligersbijeenkomst en 

ledeninformatieavond op woensdag 6 november 

2024 heeft de baancommissie een beeld geschetst 

van de visie op de baan en van de plannen voor 

komend jaar. Er waren veel vrijwilligers en een paar 

extra leden. Maar het was een geslaagde avond 

met veel betrokkenheid en interesse vanuit de 

deelnemers. 

 

Er werd een toelichting gegeven op de samenwerking tussen de greenkeepers van De 

Ridder, de manager en de baancommissie. 

Het beheer van de golftechnische groenelementen hoort bij het takenpakket van De Ridder 

die dat dagelijks afstemt met de manager. De baancommissie is verantwoordelijk voor de 

monitoring van het resultaat. 

Het beheer van alle andere groenelementen is een taak van de baancommissie. 
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Op deze avond hebben vier onderwerpen centraal gestaan en kon men met het 

verantwoordelijke Baco-lid in gesprek. 

 

✓ Monitoring golfbaan (Peter Stolk) 

✓ Beheer bomen, beplantingen, oevers en natuur (Leo Hendriks, Franz Blaazer) 

✓ Oefencentrum & hole 19 clubhuis (Marjolein Bekkers) 

✓ Meubilair (Leo Hendriks, Peter Stolk) 

 

Onderhoud golfbaan 

Dit betreft het jaarlijkse onderhoud zoals het met onze partner De Ridder is afgesproken. 

Vanuit de Baco vindt, samen met de manager, begeleiding en controle plaats. De Baco 

toetst 6x per jaar de kwaliteit van de baan via een beproefde methode van de NGF.  

Op de avond is inzicht gegeven in het masterplan golfbaan, waaronder de renovatie van de 

bunkers op hole 4, 5 & 6 die voor 2025 op de rol staat.  

 

Beheer bomen, beplantingen, oevers en natuur 

Alle werkzaamheden aan de holes (fairways, bunkers, tees en greens) vallen binnen de 

verantwoordelijkheid van De Ridder. In het masterplan groen, dat in de maak is, is de verdere 

ontwikkeling van natuurvriendelijke oevers en beplantingen (incl. bomen) op onze golfbaan 

opgenomen. Te denken valt aan het verbeteren van de natuurvriendelijke oever op hole 4 en 

de aanleg van een natuurvriendelijke oever langs hole 5. Er is gesproken over het onderhoud 

van de struwelen, natuurbosdelen (o.a. het eiland tussen hole 4 en 5), natuurlijke oevers, 

golfbos, parkbos, solitaire bomen, sierbeplantingen en knotwilgen. Die vallen allemaal onder 

de verantwoordelijkheid van de Baco.  

 

Oefencentrum & clubhuis 

Het onderhoud van de golftechnische onderdelen op het oefencentrum hoort bij de taken 

van De Ridder. Na de aanleg van hole 19 (terras en omlijsting met sierbeplanting) en de 

aanleg van het oefencentrum (hoofdpad, oefengreen en plantvakken, incl. veel grondwerk) 

vallen alle paden, oevers en beplantingsonderdelen onder de verantwoordelijkheid van de 

Baco. De tuinploeg verzorgt nu de borders rondom het clubhuis,  langs het hoofdpad en bij 

het caddymastershuisje. 

 

Meubilair  

Op de golfbaan staat veel meubilair dat maar deels in het onderhoudscontract valt van De 

Ridder. Denk hierbij aan holeborden, verwijsborden, afvalbakken, banken, bruggetjes, 

afspuitplaatsen, vlaggen, hekken, paaltjes, enz. Binnen de Baco bestaat een aparte groep 

vrijwilligers die zich verantwoordelijk voelt voor dit onderhoud.  

 

 

 

 

֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ 
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In totaal zijn meer dan 40 vrijwilligers actief in verschillende werkgroepen (b.v. tuingroep, 

snoeigroep, boomgaardgroep, knotwilggroep, klusploeg)!  

 

Om de vrijwilligers beter te faciliteren hebben we inmiddels een opslag voor gereedschap 

gerealiseerd in de laatste garagebox op de driving range. Daarnaast hebben we ook 

geïnvesteerd in nieuw snoeigereedschap, persoonlijke beschermingsmiddelen en elektrisch 

gereedschap. Voor verschillende werkzaamheden is ook een veiligheidsinstructie 

samengesteld. 

 

Inmiddels is de planning voor de werkzaamheden voor het winterseizoen opgesteld. 

 

Op de website is de presentatie voor geïnteresseerden te bekijken;  

klik op MASTERPLAN 2025. 

 

Wilt u zich aansluiten bij deze enthousiaste vrijwilligersploeg, dan bent u van harte welkom.  

Heeft u vragen, dan kunt u ze stellen via het mailadres  baan@zeegersloot.nl of rechtstreeks 

aan een van de leden van de Baco.  

 

Namens de baancommissie Golfclub Zeegersloot   

 

Cor Bruijne                    Sjaak van der Vlies  

Bestuurslid baan                  Voorzitter Baancommissie 

 

 

https://www.zeegersloot.nl/wp-content/uploads/2024/12/20241106-Infoavond-BaCo-masterplan.pdf
mailto:baan@zeegersloot.nl
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                                                                                                                     van de jeugdcommissie   

De jeugd heeft de toekomst 

  

In 2024 heeft onze jeugd heel goed gepresteerd in de 

NGF-jeugdcompetitie en op de diverse 

jeugdtoernooien. Ook tijdens de 

maandbekerwedstrijden en fun-wedstrijden op 

Zeegersloot was de opkomst het gehele jaar heel goed. 

En ook hier werden prachtige resultaten gehaald.  

 

De afgelopen maand zijn enkele jongste jeugdleden geslaagd voor hun regelexamen. Een 

felicitatie waard! 

  

Op advies van de NGF heeft de jeugdcommissie een beleidsplan geschreven voor 2025 tot 

2030. Hierin wordt omschreven hoe we de jeugd enthousiast kunnen houden voor de mooie 

golfsport en hoe we het aantal jeugdleden kunnen vergroten. Dit willen we bereiken door 

meer events, lessen, trainingen en wedstrijden te organiseren en door alle leden er meer 

bewust van te maken dat de jeugd inderdaad “de toekomst heeft”.  

  

Dit kunnen wij uiteraard niet alleen en hiervoor zoekt de jeugdcommissie uitbreiding. Heeft u 

zin en tijd om de jeugd op een enthousiaste manier te helpen dan zien wij uw reactie graag 

tegemoet (jeugd@zeegersloot.nl). We zoeken een penningmeester en hulp bij het regelen 

van competitieteams en kleding tot jeugdcoaches, het organiseren van jeugdwedstrijden en 

-events. 

  

Ook zoeken wij nog potentiële jeugdleden. Kent u in uw familie of nabije omgeving jongeren 

die kennis willen maken met golf? Zij kunnen gebruikmaken van 3 gratis groeps(proef)lessen 

en van onze gunstig geprijsde jeugdlidmaatschappen en groepslessen. 

  

Fijne feestdagen en tot snel op de golfbaan. 

 

De jeugdcommissie  

  

PS: Op zondag 5 januari organiseren wij vóór de nieuwjaarsreceptie op de Trackman een 18-

holes wedstrijd voor de oudste jeugd en spelletjes voor de jongste jeugd. Tot dan! 

 

 

 

mailto:jeugd@zeegersloot.nl
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                                                                                                                                     van het bestuur 

 

 

Players 1st enquête 2024  
 

 

Het bestuur bedankt alle 418 leden (32%) die de 

enquête ingevuld hebben.  

 

De uitkomsten van deze jaarlijkse enquête zijn voor 

het bestuur belangrijk omdat het de input van de 

leden weergeeft die kan helpen bij het bepalen van de prioriteiten in het te voeren beleid. 

Wij zullen de uitkomsten inzake de horeca en de golfschool eveneens delen met de Pro’s en 

De Zeeger zodat zij hier ook op in kunnen spelen. 

 

Dit jaar hebben wij voor het eerst een PowerPoint-presentatie bij de uitslagen ontvangen. 

Hierin wordt duidelijk uitgelegd hoe er gemeten wordt en wat de resultaten over heel 2024 

zijn. 

 

Klik hier op Players 1st Golfclub Zeegersloot 2024 om zelf de uitkomsten te 

bekijken. 

 

De enquête wordt gedurende het jaar in 3 batches verzonden naar steeds één derde deel 

van de leden. Er wordt een representatieve selectie gemaakt per meetmoment.  

In de eerste meting was de lange sluiting van de baan als gevolg van de langdurige 

wateroverlast een belangrijke oorzaak van de slechtere scores. In de loop van het jaar is hier 

door het bestuur het nodige aan gedaan. Er is ca 1,6 hectare extra geboord en bezand 

zodat de kleilaag onder de baan het water beter kan doorlaten. Omdat wij voor een 

belangrijk deel op dit punt afhankelijk zijn van externe partijen zoals hoogheemraadschap, 

omgevingsdienst, provincie en gemeente is er een intensief overleg met hen opgestart onder 

meer voor een betere beheersing van de grondwaterstand waardoor de drainage van de 

baan beter zijn werk kan doen. Hierbij wordt de voortgang door ons met hulp van de 

baancommissie nauwlettend gevolgd.  

 

Sommige andere aandachtspunten waren al bekend omdat zij bijvoorbeeld ook tijdens de 

ALV van 26 september jl. naar voren werden gebracht. Wij zullen alle aandachtspunten waar 

mogelijk meenemen in onze afwegingen waarbij wij altijd in het beleid een afweging moeten 

maken tussen de belangen van alle leden(groepen).  

En uiteraard zullen wij hier regelmatig tijdens de ALV verantwoording over afleggen. 

https://www.zeegersloot.nl/wp-content/uploads/2024/12/2024-Players-1St-Golfclub-Zeegersloot_Ledenenquete.pdf
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                                                                                                van de regel- en examencommissie 

 

 

 

 

Een geleende afbeelding van de AIVD. Maar toch geen kerstpuzzel in deze Nieuwsbrief.  

 

Wel een aantal vragen van de regel- en examencommissie waar u zich, wellicht onder de 

kerstboom, over kunt buigen.  

De antwoorden staan verderop in deze Nieuwsbrief. 

 

Vraag 1 

Wat is een ingebedde bal? 

Vraag 2 

Mag je een ingebedde bal overal ontwijken? 

Vraag 3 

Je bal ligt in een plas water in de bunker; wat nu? 

Vraag 4 

Mag ik takken van een boom afbreken om mijn swing te kunnen maken? 

Vraag 5 

Wat is de juiste procedure voor het identificeren van je bal? 

 

 

֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ 

 

 

                                                                                                                     van de damescommissie 

 

Omdat de greenkeeping ’s ochtends daglicht nodig heeft om de baan te keuren, beginnen 

de wedstrijden van de Daco in de winter om 10 uur. Zo kunnen degenen, die wat verder weg 

wonen, ook bijtijds zien of het zin heeft om naar de baan te komen. 

We hebben weer een nieuwe wedstrijdvorm bedacht. 28 januari 

organiseren we een ‘Strike 3’ wedstrijd. Je mag na de wedstrijd je 3 

slechtste holes wegstrepen. Leuk toch? 

Let goed op! Behalve de Eclectic-wedstrijden (9 of 18 holes) worden er 

in de winter ook andere wedstrijden gespeeld. Zo is de Snertwedstrijd 

natuurlijk extra gezellig. 

 

https://idomundua.blogspot.com/2012/02/erwtensoep-sopa-de-guisantes.html
https://creativecommons.org/licenses/by-nc-nd/3.0/
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                                                                                                                               vanuit de tuingroep 

Het begin van de winter in de Zeegersloot-tuin 
 

De strijd tegen de woelmuis 

 

Van de circa 800 bollen die vorig jaar 

in de tuin bij het clubhuis werden 

geplant is ongeveer 75% (!) door de 

woelmuis op- en aangevreten. Een 

glorieuze winter voor dat schattige 

maar hongerige muisje. Tijd voor een 

strijdplan. De tuinploeg verzamelde 

allerlei plastic potten, emmers en 

bakjes die door Hanneke Pijloo met 

een boormachine vakkundig van 

drainagegaatjes werden voorzien.  

De bollen gaan, als groepjes, in die bakjes de grond in, in de 

hoop dat de tuinploeg de woelmuis te slim af is. Als de woelmuis 

wint, is het afgelopen met de bollen in de voorjaarseditie van de 

tuin. 

 

Het overwinteren van planten 

 

De dahlia’s werden uitgegraven en de wortels grondig gespoeld in de vijver bij het terras. Dat 

spoelen gebeurt hoofdzakelijk om eventuele slakken en slakjes te verwijderen. Die houden 

namelijk wel van een groen blaadje.  

Voorlopig overwinteren de planten in de lockerruimte naast de service desk. Als het gaat 

vriezen worden sommige planten ingepakt in jute. 

 

Je neus achterna 

 

Als je het clubhuis uitgaat, loop dan eens naar links, richting de 

Parkbaan. Bij de tuin kom je langs struiken die in een bepaalde 

periode van de winter geuren. De papierstruik springt meteen in het 

oog: een flinke struik met witte bloemknoppen die nu nog als 

lampionnetje hangen.  

Zodra ze zich oprichten en open gaan - in de loop van januari, 

februari - verspreiden ze een heerlijke zoete geur.   

 

Iets verderop staat de mahonia met z’n gele bloemtrossen die nu in 

december al geuren, ervoor staat de skimmia en iets verderop de 

viburnum bodmandtense, die moet zich nog iets verder ontwikkelen 

om echt mee te doen in het geurstraatje! 

 

 

֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ 
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                                                                                               van de regel- en examencommissie 

 

 
       

Gedragsregels of etiquette? 

 

Sinds 2019 komt het woord ‘etiquette’ niet meer voor in het regelboekje. Dit is gewijzigd in 

‘gedragsregels’.  

Een van de belangrijkste gedragsregels betreft de zorg voor de baan. Deze zorg bestaat 

onder meer uit: 

✓ terugleggen van plaggen 

✓ aanharken van bunkers na het slaan  

✓ pitchmarks repareren op de green (dit is nog belangrijker in de winter want de pitchmarks 

herstellen dan niet meer zo snel) 

✓ niet tussen de green en de bunker lopen met een trolley (bijvoorbeeld bij hole 13 op onze 

Heuvelbaan) 

✓ geen bergschoenen aan in de wintertijd (bergschoenen worden vaak gedragen bij een 

wandeling in het bos waar veel schimmels aanwezig zijn en de greens zijn vatbaar voor deze 

schimmels) 

✓ geen onnodige schade aan de baan veroorzaken 

 

Onnodige schade is steeds vaker zichtbaar bij de hole en de cup. Het is belangrijk dat golfers 

met zorg de bal uit de hole halen.  

Maar wat is de beste manier? 

Het is zaak dat golfers de bal met de vingers of met een 

hulpstuk op de shaft van de putter uit de hole halen en 

dat ze dit op een zorgzame manier doen. Er is maar weinig 

ruimte tussen de vlag en de rand van de hole dus het 

moet voorzichtig gebeuren. Als een green droog is, kan de 

rand van de hole afbrokkelen. En wanneer de vlag 

tegelijkertijd met de bal uit de hole wordt getrokken, komt 

de cup hiermee omhoog waardoor de randen van de 

hole beschadigd kunnen raken.           

  

Dus ook in deze wintertijd kunnen wij onze bijdrage leveren aan het goed achterlaten van de 

golfbaan. Veel golfplezier!   



 

N B  2 4 - 0 6    P a g i n a  1 5  

 

                                                                                                                  van de marshalcommissie 

 

Kerstmis nadert weer met rasse schreden en mooi herfstweer in het najaar heeft plaats 

gemaakt voor uiterst natte weersomstandigheden met baansluitingen. Marshals in de baan 

kunnen niet veel meer doen dan de spelers tijdens hun spel een hart onder de riem steken en 

er op toezien dat de kwetsbare baan met de nodige zorg wordt bespeeld. Dit doen zij nog 

tot 16 december waarna het kerstreces begint en er geen marshals meer de baan ingaan. 

Uitzonderingen daargelaten. 

 

Afgelopen maand hebben wij tijdens onze najaarsvergadering afscheid 

genomen van vier van onze collega's die door persoonlijke 

omstandigheden een punt achter hun marshal-carrière hebben moeten 

zetten. Waaronder onze nestor in het vak Cor van de Weteringh na 20 

jaren trouwe dienst. Hulde en respect! Dit gat zal weer opgevuld moeten 

worden. Inmiddels is een wervingscampagne gestart en hangt er een 

mooie poster in het clubhuis. Heeft u interesse en wilt u meer informatie? 

Neem dan contact op met ons via marshal@zeegersloot.nl. Telefonisch 

kan ook met onze secretaris Jan Peters (06 51135566). 

 

Rest ons nog al onze leden namens de Golf Marshals van GCZ hele fijne feestdagen te 

wensen met een fantastisch nieuw golfjaar in het vooruitzicht met veel birdies en, wie weet, 

eindelijk die felbegeerde hole-in-one! Aan de marshals zal het niet liggen. Zij zien u graag 

weer terug in de baan na 2 januari. 

 

֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ 

                                                                                                                       van de baancommissie 

Het bos op het eiland tussen hole 4 & 5 is met een storm deels ingestort. Het aanzicht is niet 

aantrekkelijk. Daarom heeft de baancommissie een plan van aanpak gemaakt om het bos te 

dunnen en op te ruimen.  

 

We gaan zeker niet alle omgevallen 

bomen verwijderen omdat dit een 

waardevolle toevoeging is voor de 

biodiversiteit. Maar de vrijwilligers moeten 

het bos weer veilig kunnen betreden. 

Hiervoor maken we een pad om het 

onderhoud op het eiland beter te kunnen 

uitvoeren. 

Inmiddels is gebleken (24-11-2024 om 17:03) dat een kolonie zilverreigers elke avond op het 

eiland komt overnachten. Gevolg is dat we de rustplek moeten respecteren zolang de 

kolonie hier is. Als de kolonie tot medio maart blijft, dan is er een serieuze kans dat ze ook 

nesten gaan bouwen en hebben we ook de nestrust te respecteren.  

Het is zichtbaar dat de zilverreigers de omgevallen boom in de vijver wel weten te 

waarderen!   
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                                                                                                                van de handicapcommissie 

Het effect van de verplaatsing van de rode tee op hole 6 (Griend). 

 

Afgelopen jaar is tijdens het zomerseizoen de rode tee op hole 6 

van de Griendbaan verplaatst. De tee is dichterbij de hole 

geplaatst en ligt nu wat hoger. De brede waterhindernis, waar 

voorheen overheen afgeslagen moest worden, is in de huidige 

lay out nog een smalle sloot. De afstand naar de hole is 

teruggebracht van 153 naar 91 meter. Hiermee werd een 

kortere en eenvoudigere par 3 voor ‘rood’ (en ‘oranje’) 

gecreëerd. Na het eerste seizoen leek het ons leuk om het 

effect van de verplaatsing te analyseren. 

 

We hebben voor de periode 4 april tot 16 oktober 2024 alle wedstrijd- en Q-kaarten voor wat 

betreft de score op hole 6 vergeleken met de kaarten van dezelfde periode in 2023. Het 

betrof voor beide jaren ruim 6.000 kaarten elk. Q-kaarten gespeeld vanaf de oranje tee 

waren er niet. 

 

Het resultaat is zonneklaar: vanaf rood zien we een aanzienlijke vermindering van het 

gemiddelde aantal slagen in 2024 in vergelijking met 2023. Het gemiddelde aantal slagen 

vanaf de andere teekleuren is niet noemenswaardig veranderd. Kortom: doel gehaald. 

 

 

 

We zullen komende periode bezien of dit effect heeft op de index van hole 6, met name in 

relatie tot hole 8 (nu respectievelijk 15 en 17). 

 

 

 

 

 

3,74

4,

4,19

4,38

3,87
3,96

4,23

3,81

3,4

3,6

3,8

4,

4,2

4,4

4,6

wit geel blauw rood

Gemiddeld aantal slagen op Hole 6

2023 2024
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                                                                                                                  van de parkbaancommissie 

 

 

Hij is er weer! De wedstrijdplanning van de Parkbaancommissie! 

 

In menig huishouden maken de golfballen zo langzamerhand plaats voor kerst- en 

sneeuwballen. Het uitbundige gejuich om een mooie slag wordt vervangen door het 

meezingen met de Top 2000 en kerstliederen. Een boom, zo vaak verfoeid bij het golfen, is nu 

versierd en wordt bewonderd. Kortom, het golfen staat even op een wat lager pitje. 

 

Dit betekent echter niet dat ook de parkbaancommissie in winterslaap gaat, integendeel. 

Onlangs is invulling gegeven aan het wedstrijdschema voor het jaar 2025. Vast onderdeel 

hierbij vormt het overleg over de opzet. Welke spelvorm spreekt de deelnemers aan? Waar 

liggen de uitdagingen en waar de kansen? Om inspiratie op te doen voor de wedstrijdvorm 

kunnen we gelukkig gebruikmaken van de bak met spelvormen en de uitleg op de website 

van de golfclub. Tip: een aanrader voor eenieder om eens een andere spelvorm te proberen! 

 

Ook voor komend jaar hebben wij weer leuke en gevarieerde wedstrijden op de kalender 

staan. Zo worden de eerstvolgende funwedstrijden (NQ) gespeeld op: 

✓ Zondag 26 januari 2025; driestokkenwedstrijd. Met welke drie clubs gaat u de baan in? 

✓ Zaterdag 22 februari 2025; Vossenjacht. Probeer de score van de vos te verslaan! 

De eerste wedstrijd (van zestien) van de Parkbaanavondcompetitie (PAC) staat gepland op 

17 april.  

 

Voor 31 december moeten wij alle parkbaanwedstrijden ingevoerd hebben in het systeem. 

Vanaf die datum kunnen de agenda’s dus gevuld worden. Mocht de baan onverhoopt een 

keer gesloten zijn, dan zou dat een mooie invulling van de ‘vrije’ tijd kunnen zijn! 

 

Namens de Parkbaancommissie: fijne feestdagen en tot in 2025! 

Frank, Yvonne, Marian, Jan, Lilian en Corné 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ 
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ANTWOORDEN op de REC-VRAGEN 
 

 

Vraag 1 

Wat is een ingebedde bal? 

Antwoord: Als de bal door je vorige slag in zijn eigen pitchmark ligt en wel zo dat enig deel 

van de bal onder het grondoppervlak ligt (R 16.3). 

 

Vraag 2 

Mag je een ingebedde bal overal ontwijken? 

Antwoord: Nee, alleen als die in het algemene gebied of op de green ligt en ontwijken 

volgens regel 16.3a mag.  

 

Vraag 3 

Je bal ligt in een plas water in de bunker; wat nu? 

Antwoord: De plas behoort tot de abnormale baanomstandigheden die je zonder straf mag 

ontwijken volgens regel 16.1c. 

 

Vraag 4 

Mag ik takken van een boom afbreken om mijn swing te kunnen maken? 

Antwoord: Nee, bomen horen bij de baan en je moet de bal spelen zoals die ligt (R 8). 

 

Vraag 5 

Wat is de juiste procedure voor het identificeren van je bal? 

Antwoord: Markeren, opnemen en kijken of je de bal kan herkennen en alleen een klein stukje 

schoonmaken als er modder op zit (R 7.3). 
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                                                                                                                   van de seniorencommissie 

 

Het nieuwe wedstrijdprogramma is  klaar. Er is weer een mix tussen fun teamwedstrijden en 

individuele, veelal Q Stableford-wedstrijden.  

 

Voor het komende winterprogramma hebben we besloten de al geplande Q-wedstrijden te 

laten vervallen en daarvoor in de plaats een serie eclectic wedstrijden te organiseren. We 

komen daarmee tegemoet aan de wens van steeds meer seco-deelnemers om in de 

winterperiode geen Q wedstrijden te programmeren.   

De eerste van de zes geplande  eclectic wedstrijden is gespeeld op wintergreens. We laten 

het nog even afhangen van het aantal overige wedstrijden dat mogelijk op wintergreens 

moet worden gespeeld of deze wedstrijd meetelt of niet. 

Ook is besloten  de wedstrijden in de winterperiode een half 

uur later te laten starten namelijk om 10.00 uur.  Dat geeft 

iets meer tijd aan de deelnemers (én aan de 

wedstrijdleiding) op de website te checken of de baan 

open is en of de handicarts de baan in mogen. Dit nieuwe 

tijdstip is ook in het voordeel van de early bird-spelers die 

dan nog voor de wedstrijd de baan in kunnen. 

Rest ons nog  u een mooie kerst toe te wensen en een 

prachtig en gezond nieuw golfjaar. 

 

֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ 

 

                                                                                                                  van de wedstrijdcommissie 

De Weco heeft met Hans de Vries een uitstekende aanvulling gekregen op ons team. Hans 

draait al mee bij de Winterscrambles om bekend te raken met alle werkzaamheden die 

komen kijken bij het indelen, organiseren en afhandelen van wedstrijden. Welkom Hans en 

heel veel plezier en succes! 

 

Met ingang van 1 januari 2025 heeft de Weco een nieuwe voorzitter in de persoon van Hilde 

Bax. Hilde draait al een aantal jaren mee in de Weco en is bekend met de ins en outs en ups 

(en heel soms downs) van een wedstrijdorganiserende commissie. We wensen ook Hilde veel 

succes en plezier. 

 

De laatste Winterscramble dit jaar is op 22 december. Een Greensome Chapman dit keer. 

Deze wedstrijdvorm is niet de snelste aller wedstrijdvormen! De kans is groot dat de wedstrijd 

beperkt wordt tot 15 holes in verband met de donkere dagen voor (en na) de Kerst. De Weco 

wil graag dat iedereen de wedstrijd helemaal kan uitspelen met daglicht om daarna in de 

schemering met een drankje bij het haardvuur met elkaar na te praten over de beleefde 

avonturen. 

De eerste Winterscramble van het nieuwe jaar 2025 is op 11 januari; ook hier kan de 

wedstrijdvorm over 15 holes gaan. Wedstrijdvorm is FBBB. 

 

Wij wensen iedereen die betrokken is bij Zeegersloot mooie dagen en een prachtig 2025. 

  ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ ֍ ֎ 
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Nieuwsflitsen 
✓ Onze nieuwe manager Jurrian weet heel veel van het Trackman-systeem en kan bijvoorbeeld 

hierop wedstrijden organiseren. 

✓ Onze eigen baan kan in 2025 op de Trackman van Zeegersloot gespeeld worden. Ook een 

leuk alternatief als de baan niet toegankelijk is voor spelers die afhankelijk zijn van een buggy. 

✓ Wil je als commissie iets op de Trackman organiseren, neem dan contact op  met de 

manager. 

✓ De Jeugdcommissie heeft een heel ambitieus plan om meer jeugd aan Zeegersloot te binden 

en die jeugd langer te behouden. Ze hebben daarvoor alle steun uit de organisatie nodig. 

✓ Eén van de ‘vermiste’ aquarellen is gelukkig teruggevonden onder de kapstok.  

✓ Alle dames die zich opgegeven hebben voor de competitie trainen deze winter  met z’n 

allen. Zij nemen deel aan een heel gevarieerd trainingsprogramma met workshops. 

✓ De oranje tees zijn in de winter 500 m korter dan de rode zomertees. 

De rode wintertees hebben dezelfde afstand als de blauwe zomertees. Een aantal dames 

heeft er moeite mee. 

✓ De oranje tees zijn officieel ingemeten en worden beter onderhouden. Je kunt dus qualifying 

spelen vanaf de oranje tees. 

 

Tot slot, evenals vorig jaar, een Irish Blessing voor 2025: 

 

“May your swing be straight 

and the ball fly far 

May your round be blessed 

with no worse than par”. 

 

 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De redactie van de Nieuwsbrief wenst u heel mooie feestdagen toe en een voorspoedig , 

gezond  en sportief 2025!         

Ruud Dekker, Nol van der Drift en Tjalling de Vries, met dank aan Marja Kristel. 

 

 

 


